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Vad har hänt under 2024 

Dialog om vår förenings framtid

Styrelsens förslag 

för fiberföreningens framtid

Fika
Årsstämma



2024 och 2025

Vad har hänt sedan

föregående årsmöte och 

fram till nu ?



Ekonomi 2024

Vi beslutade att rabattera

serviceavgiften med 100%

från mars till dec

gruppavtalen med 40%

från maj till dec

och nov blev avgiftsfri månad som 

GOD JUL

Totala rabatten blev 236 953    



Ekonomi 2025

Från jan har vi rabatterat 

serviceavgiften med 100%

gruppavtalen med 50%

gäller tills vidare



Anslutningar

 Nya 

  Sundholmen Fåglasång 2

  Elinegärde Bergsjön 3

  Kärra Bosgården 1 lantbruk

  Pågående 

  Kanared Näverås Kulle 1

  Helsjön Alphyddan



Arbete med vårt nät

Omblåsning fiber till Heden 7

Utökad kanalisation i Strucksjö

i samband med elutbyggnad 

Ny kanalisation till Näverås Kulle ihop med 

samförläggning med el

Ny kanalisation upp till Helsjön Alphyddan 

 ihop med samförläggning av el

Ny kanalisation till Torkelstorp

Fritidshus med samförläggning av el



Riksväg 41

Ombyggnad kommer att kräva

åtgärder på vårt fibernät

Vi korsar nya vägsträckningen

på ett flertal punkter

Vår stamledning går via Rådal

och måste sänkas p g a färister

Samrådsmöte har hållits med

Trafikverkets entreprenör



Riksväg 41

Arbetet som kommer att genomföras

vid krysset vid Bil & Motor

Vi ligger så djupt med styrd borrning

Så inga problem

Kungsbackakrysset Helsjövägen – 41:an

kan bli föremål för ev åtgärder



Framtiden

Hur gå vidare ?

För 100 år sedan byggdes

elnät och telenät av lokala föreningar

På samma sätt blev det möjligt att bygga 

fibernät på landsbygden !!  

 



Framtiden

Vad krävs av oss för framtiden?

- Framtidssäkra nätet kvalitativt

-   Bra ekonomiska avtal för våra tjänster

- MSB? Viktig infrastruktur i orostider

- Hur görs detta bäst för oss 

medlemmar ?

 



Framtiden

Styrelsens förslag

- Sälja vår anläggning till en kompetent 

aktör som har kunskap och kapacitet

  att fortsätta utveckla vår förening för 

framtiden  

- Aktör som håller nere våra 

tjänstepriser på rimliga nivåer



Framtiden

- Aktör som redan har tagit över 

fiberföreningar kommer i ett bra 

förhandlingsläge p g a större volym

- Den aktör som visat intresse för vårt 

förslag är Varbergsortens El

- Vi är en ganska liten fiberförening

och långsiktigt är vi i ett dåligt 

förhandlingsläge



Våra möjligheter

- Sälja vår anläggning till en annan lokal 

ekonomisk förening som har 

kompetens och kapacitet att fortsätta 

vårt arbete att utveckla vårt nät för 

våra medlemmars bästa

- Vad får du som medlem ut av detta ?

- Alla medlemmars innestående insatser 

som är 11 100 per fastighet kan 

betalas tillbaka



Våra möjligheter

- Tjänstepriser oförändrade enligt vårt 

avtal med Zitius fram till 2028

- Befintligt kapital hanteras enligt lagen 

om ekonomiska föreningar vid 

upplösning av föreningen



Medlemsläget

Vi har 

265 medlemmar 

som har 

281 fastigheter

som har

324 anslutningar



Kontaktuppgifter 

Meddela ändrade 

–Telefonnr

–Mailadresser

–Postadresser

till fibervov@gmail.com



Ägarbyte

Medlemskapet i föreningen 

överlåtes till ny ägare av fastigheten.

Gruppavtal ingår i överlåtelsen

Nye ägaren ansöker därefter om 

medlemskap

Blanketter finns på hemsidan



Fika 
 



Årsstämma
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